
申报人其他个人信息表
Information of Applicant
（非公开信息，无需装订，以单页形式报送）

（Non-public information, no binding）
	申报人：

 Name
	　
	填表
日期：
	　
	年
Y
	
	月M
	
	日D

	家庭主要成员及重要社会关系

（配偶、子女、父母，配偶父母、兄弟姐妹）

Family Members and Social Relationship (spouse, children, parents of spouse, siblings)
	关系

Relationship
	姓名

Name
	年龄

Age
	国籍Nationality
	工作单位及职务

Employer & Position

	
	
	
	
	
	

	
	　
	　
	　
	　
	　

	
	　
	　
	　
	　
	　

	
	　
	　
	　
	　
	　

	
	　
	　
	　
	　
	　

	
	　
	　
	　
	　
	　

	
	　
	　
	　
	　
	　

	有效身份

证件名称

ID 
	　
	有效身份

证件号码

ID  No.
	　

	
	
	
	

	
	
	
	

	国内住址及邮编

Add.& Postal Code  in China
	　

	
	

	国内联系电话

Tel. in China
	固定电话
Phone
	　
	手机号码
Mobile
	　

	国外住址

Add. in Home Country
	　

	国外联系电话

Tel. in Home Country
	　

	电子邮箱

E-mail
	　


申报人其他个人信息填写说明

Instruction for other personal information

以下内容为非公开信息，请单独填写、报送，不装入申报书

The following information is non-public. Please fill in and submit separately.

1、 家庭主要成员及重要社会关系

Family members and social relationship

请填写申报人的家庭主要成员及重要社会关系的相关信息。家庭主要成员包括配偶、子女、父母，主要社会关系包括配偶父母、兄弟姐妹等。信息填写必须完整。如系在职人员，请填写工作单位及职务；如系已退休人员或无工作，请填写退休或无工作；如系未成年子女，请填写所就读的学校。

2、 Please fill in the family members and social relationship of the applicant. Family members mainly include spouse, children and parents. Social relationship contains parents of spouse, siblings of spouse. The information should be filled completely. If the applicant is the staff on duty, please fill in his work unit and position. If the applicant is retiree or unemployed, please fill in retirement or unemployment. If the applicant is minor children, please fill in his school.

3、 有效身份证件名称、有效身份证件号码

ID and ID no.

中国籍人士请填写居民身份证号码。外籍人士请填写护照的签发国家及护照号码。

Chinese should fill in identity card number, and foreigners should fill in the issued country and number of his passport.

4、 国内（外）住址

Address in China or abroad

指申报人在国内（外）的永久性居住地址。请写清楚城市、街道、小区、楼号、邮政编码。

Address is the permanent domicile of the applicant in China or abroad. Please clearly write city, street number, apartment and postal code

5、 国内（外）联系电话

Telephone in China or abroad

请填写住宅电话、手机号码、办公电话等。请注明国内（国际）长途区号。

Please fill in home phone number, mobile phone number and office number with trunk code in China or abroad.

6、 电子邮箱
E-mail

请填写申报人的常用电子邮箱。

Please fill in the email address that the applicant often uses.
附件4









